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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de   02 august  2012   în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 29  consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
domnii consilieri judeţeni Borha Liviu, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Martinescu Marius, Rus 
Alain, Szatmari Ştefan, Supuran Sorin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 218/27.07.2012 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
1) -  Întrebări, interpelări. 
2) - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul II 
2012.  

3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş pe anul 
2012.  

4) - Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive.  
5) - Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei către Asociaţia „Baschet 

Club Timişoara”.  
6) - Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în legătură cu aderarea judeţului 

Timiş prin Consiliul judeţean Timiş la Asociaţia ACS Poli Timişoara. 
7) - Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate a Planului de 

Amenajare a Teritoriului Judeţean Timiş. 
8) - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea „Programului de transport 

judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008-
30.04.2013”. 

9) - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate unui operator de 
transport rutier. 

10) - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

11) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Judeţului Timiş în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă - Canal Timiş. 

12) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Judeţului Timiş în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş. 

13) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean 
Timiş în Colegiul director al Direcţiei de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Timiş. 
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14) - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din Palatul 
Administrativ. 

15) - Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale unor produse agricole 
pentru anul fiscal 2012. 

16) - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 691 la 
km7+688 de către SC „Electro Bencons” SRL Timişoara. 

17) - Diverse. 
Cu permisiunea dumneavoastră, vă propun să introducem la pct. nr. 17 – Proiectul 

de hotărâre privind desemnarea reprezentantului judeţului Timiş în Adunarea Generală a 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Pol de Creştere Timişoara. Astfel,  pct. nr. 18 va 
deveni pct.  „Diverse”.  

Supun la vot, prin vot deschis,  această propunere   
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate propunerea.  
În aceste condiţii,  vă supun la  vot ordinea de zi prezentată.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate ordinea de zi. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  03 iulie 2012.  Dacă sunt discuţii? 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate procesul verbal al şedinţei ordinare 
din data de 3 iulie 2012. 

 
 

 Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
            

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 

 Întrucât nu sunt întrebări sau interpelări, vă propun să trecem la dezbaterea 
următorului punct înscris pe ordinea de zi.  
 

 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind  aprobarea execuţiei bugetelor 

secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al 
judeţului Timiş pe trimestrul II 2012 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 

 Domnul secretar mă întreabă de ce nu mergem pe varianta de vot electronic. Am 
considerat că este mai bine să mergem pe varianta clasică de vot, însă dacă 
dumneavoastră doriţi putem să folosim şi varianta de vot electronic.  
 Eu cred că votând deschis  putem vedea mai bine cine cum a votat şi în acest fel ne 
asumăm responsabilitatea votului exprimat.  

Prin urmare, dacă tot am adus în discuţie acest fapt, vă supun la vot modalitatea de 
vot şi vă întreb dacă sunteţi de acord să votăm astăzi, în această şedinţă, prin vot deschis. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat,  cu un vot împotrivă din partea doamnei consilier 
judeţean Gaita Oana, ca modalitatea de vot să fie cea clasică, respectiv prin vot deschis şi 
nu prin vot electronic.  

Acest lucru îl putem face la începutul fiecărei şedinţe de plen. Personal sunt pentru 
votul clasic şi nu pentru cel electronic.   
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Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Domnule preşedinte, aşa cum am spus şi în şedinţa trecută, doresc ca măcar până 

la următorul plen să rezolvaţi problema votului electronic, astfel încât, să apară votul 
individual. Cred că mulţi colegi doresc acest lucru. Eu, personal, doresc să ştiu cum am 
votat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am solicitat celor care vor prelua gestionarea activităţii votului electronic să facă în 

aşa fel încât pe ecran să apară, după exprimarea votului, numele şi felul cum a votat 
fiecare consilier judeţean, astfel încât, să putem vedea imediat  cum am votat fiecare dintre 
noi.  

Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Vă mulţumesc că aţi luat în considerare propunerea mea şi aş vrea să ştiu când veţi 

pune în aplicare acest lucru.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Această posibilitate va exista începând cu şedinţa din luna septembrie întrucât cu 01 

septembrie se încheie contractul, iar firma care va câştiga licitaţia va ţine cont de solicitarea 
noastră.  

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

judeţului Timiş pe anul 2012 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. 
În cadrul Comisiei economice, Comisiei pentru administraţie şi Comisiei de urbanism 

s-a propus alocarea sumei de 150.000 lei către Mitropolia Banatului. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Aşa cum reiese şi din procesul verbal al Comisiei economice, noi am propus 

următoarele amendamente: 
- 150.000 lei pentru suplimentarea sumelor alocate  pentru Mitropolia Banatului  - 

suma va fi inclusă la capitolul „Cheltuieli” ; 
- 167.000 lei pentru suplimentarea sumelor alocate pentru  finanţarea echipei de 

baschet a consiliului judeţean, respectiv Baschet Club Timişoara  – suma va fi 
inclusă la capitolul „Asociaţii Sportive”  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să ne daţi mai multe detalii despre necesitatea acestor amendamente, 

întrucât mulţi dintre noi nu suntem de specialitate şi nu vreau să existe neînţelegeri în acest 
sens.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Fiecare coleg are acest material şi vreau să fac precizarea că pentru Mitropolia 

Banatului, suma alocată reprezintă un ajutor financiar pentru continuarea lucrărilor de 
construcţie la Complexul Monahal al Mânăstirii cu hramul Sfânta Paraschiva din localitatea  
Dobreşti,  comuna Bara, judeţul Timiş.  

Comisia economică a aprobat acest amendament cu unanimitate de voturi.  
Referitor la cel de-al doilea amendament prin care se propune alocarea sumei de 

167.000 lei pentru echipa de baschet a consiliului judeţean, vă pot spune că această sumă 
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reprezintă diferenţa care se cuvine echipei de baschet conform bugetului aprobat de 
Consiliul judeţean Timiş în luna februarie 2012.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, tot legat de echipa de baschet, vă pot spune că am dorit să facem, iniţial, 

împărţirea sumei pe trimestre, iar în comisie s-a hotărât să se aloce întreaga sumă 
aprobată prin buget de vechiul plen al consiliu judeţean. Ţinând cont de eventualele 
cheltuieli necesare la început de campionat s-a hotărât să se dea toată suma, iar dânşii o 
vot cheltui în funcţie de necesităţile care le au.  

Deci, trebuie să se înţeleagă cu nu s-a făcut o suplimentare la ceea ce au avut 
prevăzut în buget ci doar li s-a aprobat ca suma să fie suplimentată cu ceea ce au avut în 
trimestrul IV.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Vă rog să-mi permiteţi să fac menţiunea că toate sumele necesare pentru finanţarea 

acestor cheltuieli vor fi asigurate de către bugetul consiliului judeţean din venituri propriu şi 
nu se afectează nici un alt capitol prin diminuarea unor  cheltuieli deja aprobate prin bugetul 
nostru.  

De asemenea, tot legat de buget, este şi suplimentarea cu suma de 50.000 lei 
pentru echipa de baschet „Timba”. Această sumă va intra în acelaşi capitol – „Finanţarea 
asociaţiilor sportive”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule consilier, suplimentarea sumei pentru Baschet Club „Timba” este în 

parametrii bugetului aprobat. Ceea ce aţi propus acum pentru Baschet Club „Timba” 
înseamnă o sumă suplimentară faţă de ceea ce există în buget.  

Aş vrea că domnul director Mihuţ Mircea să intervină şi să ne spună dacă putem să 
ne angajăm la suplimentarea sumei repartizate deja pe cheltuielile structurilor sportive şi 
dacă putem aproba sau nu diferenţa de 50.000 lei pentru Timba.  Acest lucru îl putem face 
doar cu condiţia că nu afectăm alte structuri sportive sau alte cheltuieli.  

 
Domnul Mihuţ Mircea – director executiv Direcţia Buget Finanţe 
Această suplimentare se poate face pentru că ea nu afectează alte structuri sportive 

sau alte cheltuieli.  
Cu toate că prin Legea bugetului s-au diminuat procentele care rămân la autorităţile 

localte, totuşi, faţă de aceeaşi perioadă a anului trecut, încasările din acest an au fost mai 
mari.  

Deci, propunerea din comisie este sustenabilă şi nu afectează, aşa cum am mai 
spus, alte capitole ale bugetului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă mai sunt şi alte discuţii sau alte propuneri ? 
Dacă nu, rog pe domnul secretar să ne spună dacă putem acorda un vot pentru cele 

două amendamente sau trebuie să votăm fiecare amendament în parte.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Întrucât cele două amendamente au fost făcute şi în comisie ele trebuie votate ca 

amendamente înainte de votul final pentru proiectul de hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz supunem la vot amendamentele propuse de Comisia economică.  
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Supun la vot amendamentul prin care se propune să se repartizeze pentru  Baschet 
Club Timişoara suma totală alocată pentru anul 2012,  respectiv 350.983 lei.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul.  
Supun la vot amendamentul prin care se propune suplimentarea cu 50.000 lei a 

sumei alocate pentru Baschet Club Timba, respectiv a sumei  de 100.000 lei pentru a putea 
fi inclusă în bugetul rectificat.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul.  
Supun la vot amendamentul prin care se propune acordarea sumei de 150.000 lei 

pentru Mitropolia Banatului în vederea continuării lucrărilor de la Mânăstirea Sfânta 
Paraschiva din Dobreşti.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul. 
Toate amendamentele fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind finanţarea unor structuri sportive 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă. Comisia pentru Cultură, învăţământ, tineret şi sport şi Comisia economică au 
propus o serie de amendamente privind sumele alocate, în principal, pentru CSU 
Politehnica (handbal) – 170.000 faţă de 250.000 lei, CSM Lugoj – 350.000 lei faţă de 
300.000 lei, Rugby Club Municipal – 450.000 faţă de 350.000 lei, Asociaţia „Pascotă” – 
70.000 lei faţă de 50.000 lei, CSM Timişoara – 200.000 lei faţă de 150.000 lei, CS Morisena 
Cenad – 30.000 lei faţă de 20.000 lei şi Baschet Club „Timba” – 100.000 lei faţă de 250.000 
lei. 

Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu,  vă supun la vot amendamentele propuse în cele două comisii: 
Supun la vot amendamentul  pentru  CSU  Politehnica  (handbal) - 170.000 faţă de 

250.000 lei; 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul.  
Supun la vot amendamentul pentru CSM Lugoj – 350.000 lei faţă de 300.000 lei; 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul. 
Supun  la  vot  amendamentul pentru Rugby Club Municipal – 450.000 faţă de 

350.000 lei; 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul 
Supun  la  vot  amendamentul  pentru  Asociaţia  „Pascotă”   – 70.000 lei faţă de 

50.000 lei, 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul 
Supun la vot amendamentul pentru CSM Timişoara – 200.000 lei faţă de 150.000 lei, 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat  amendamentul,  cu o abţinere din partea 

domnului consilier Stancu Traian  
Supun  la  vot  amendamentul  pentru  CS Morisena Cenad –  30.000  lei faţă de 

20.000 lei 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul 
Supun la vot amendamentul pentru Baschet Club „Timba” – 150.000 lei faţă de 

250.000 lei. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul 
Fac precizarea că pentru Baschet Club „Timba” am spus 150.000 lei în loc de 

100.000 lei pentru că la punctul anterior, cel cu bugetul rectificat,  am aprobat majorarea 
sumei cu 50.000 lei  

Amendamentele propuse fiind aprobate, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitatea proiectul de hotărâre.  
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Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea achitării cotizaţiei către 
Asociaţia „Baschet Club Timişoara” 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport 

şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. În cadrul Comisiei economice s-a 
propus suplimentarea sumei până la nivelul de 350.000 lei. 

Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 29 voturi „pentru” şi o abţinere 

din partea domnului consilier judeţean Popescu Marin . 
Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în legătură cu 
aderarea judeţului Timiş prin Consiliul judeţean Timiş la Asociaţia ACS Poli 
Timişoara 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost  avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. Au formulat 

amendamente Comisia de urbanism, Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 
pentru relaţii şi cooperare internă şi externă, motiv pentru care îi rog pe preşedinţii 
comisiilor să prezinte amendamentele. 

Întrucât sunt mai multe probleme care s-au discutat în cadrul comisiilor şi pentru că 
în cadrul proiectului sunt mai multe puncte aş vrea să-i dau cuvântul domnului secretar al 
judeţului Timiş pentru ca domnia sa să facă precizările necesare pentru fiecare punct în 
parte.  

Punctele asupra cărora vom discuta sunt următoarele: 
1. asocierea; 
2. suma de bani care va reprezenta cotizaţia pentru anul 2012; 
3. posibilitatea de acordare a terenului către ACS Poli 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
În primul rând vreau să vă spun că acest proiect este complex în sensul că 

abordează, atât  probleme  care ţin de atribuţiile noastre privind  cooperarea şi finanţarea, 
cât şi probleme care ţin de administrarea patrimoniului.  

Totodată, prin proiectul de hotărâre s-a propus ca să se aprobe aderarea judeţului 
Timiş prin Consiliul judeţean Timiş la Asociaţia  ACS Poli Timişoara, care este un club 
sportiv de drept privat, non profit, în condiţiile statutului actualizat.  

Din discuţiile purtate în comisiile de specialitate, cel puţin la Comisia de administraţia 
publică au fost propuse câteva amendamente.  

 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule secretar, vă informez că retragem amendamentele formulate în cadrul 

comisiei şi, în acest sens, nu trebuie să mai faceţi referire la ele.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
În aceste condiţii, discutând despre administrarea stadionului s-a propus ca aceasta 

să se realizeze, ceea ce este, de fapt, un lucru împlinit, de către Direcţia de Prestări 
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Servicii, printr-un contract încheiat cu cei care au desfăşurat anterior activităţii acolo, 
respectiv SC Politehnica  Timişoara SA  cu toate denumirile avut în timp.  

Prin urmare, dorim ca prin hotărârea ce o vom adopta să stabilim în mod concret ca 
administrarea stadionului să fie realizată de Direcţia de Prestări Servicii. Această direcţie 
este un serviciu public al consiliului judeţean, cu personalitate juridică şi care are în 
structura organizatorică o serie de servicii care se ocupă nemijlocit de acest lucru.   

Pe de altă parte, s-a propus ca terenul să fie dat în folosinţă către această Asociaţie 
sportivă ACS Poli, iar în comisii s-a propus ca termenul de dare în folosinţă a terenului să 
fie de 1 an.  Despre dreptul de administrare nu discutăm pe termen de un an, întrucât este 
instituţia noastră, este un drept de administrare pe care l-am dat şi el durează atâta timp cât 
dorim noi, iar când nu mai dorim îl putem retrage.  

Referitor la prelungirea termenului, s-a propus ca acesta să se facă prin hotărârea 
consiliului judeţean la solicitarea asociaţiei adresată în prealabil cu cel puţin 30 de zile 
înainte de expirarea termenului anterior de folosinţă.  

În acest sens, am propus la art. 2, alin. (1) ca acesta să aibă următorul cuprins: „ Se 
aprobă darea în administrare a Stadionului „Dan Păltinişanu” Timişoara către Direcţia de 
Prestări Servicii Timiş, cu drept de folosinţă gratuită a stadionului de către ACS Poli 
Timişoara pe termen de 1 an. Prelungirea termenului de folosinţă se face cu aprobarea 
Consiliului judeţean Timiş la solicitarea ACS Poli Timişoara transmisă cu cel puţin de 30 
zile înainte de expirarea termenului folosinţei stadionului  „ 

Acesta ar fi textul adaptat la cerinţele amendamentului dumneavoastră.  
Aliniatul (2) al art. 2, se referă la faptul că noi constatăm desfiinţarea de drept a 

contractului încheiat cu SC F Timişoara, fapt ce  decurge din prevederile contractului pe 
care l-am avut şi în care se precizează că se desfiinţează de drept în situaţia în care ei nu 
plătesc chiria, iar ei nu au plătit chiria încă de la începutul anului 2011.  

În consecinţă, acesta ar fi art. 2. El are un conţinut de administrare al  patrimoniului 
judeţului.  

La art. 3 s-a propus, în faza iniţială,  o cotizaţie în sumă de 1 milion de lei. Sigur că în 
măsura în care noi vom constata că mai este necesară suplimentarea acestei cotizaţie 
avem la dispoziţie 6 luni până la finele anului în care putem să hotărâm acest lucru. Cert 
este faptul că această cotizaţie se împarte în două părţi. O parte merge la asociaţia 
sportivă, iar a doua parte merge către Direcţia de Prestări Servicii Timiş pentru activităţile 
de administrare şi de realizare a funcţionalităţilor  la stadion.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă rog, domnule secretar, să ne oprim puţin asupra acestui punct şi să facem câteva 

precizări.  
Trebuie să spunem, înainte de toate, că cele mai mari probleme pe care le-am avut 

în perioada anterioară au fost cele legate de acordarea sumelor de bani de către consiliul 
judeţean, consiliul municipal şi obligaţiile clubului domnului Iancu le-a avut pentru ca 
stadionul să fie funcţional.  

Toţi colegii care au fost în mandatul trecut ştiu acest lucru.  De asemenea, se 
cunoaşte şi faptul că, an de an când trebuia să discutăm prelungirea contractului se punea 
permanent problema neachitării sumelor datorate consiliului judeţean  chiar dacă acestea 
plecau de la noi către club.  

Ca să nu mai întâmpinăm şi pe viitor probleme legate de modul de achitare 
obligaţiilor în ceea ce priveşte clubul şi stadionul, întrucât au fost perioade când nu era apă 
caldă, curent pe motiv că nu erau plătite utilităţile,  am decis să preluăm, pentru că este 
stadionul este în patrimoniul nostru, prin Direcţia de Prestări Servicii Timiş, atât întreţinerea 
stadionului cât şi a celor 3 terenuri  primite de la Primăria Timişoara care fac, de altfel,  
obiectul Complexului Stadionului Păltinişanu. Preluarea acestora se va face cu tot ce 
înseamnă asigurarea tuturor condiţiilor legate de pază, întreţinere, pregătire terenuri, 
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meciuri etc., într-un cuvânt tot ce ţine de domeniul administrativ, astfel încât să nu mai 
avem discuţii cu alţii şi să nu mai întâmpinăm probleme la  plata utilităţilor.  

Deci, noi vom prelua această sarcină şi urmează ca din banii pe care îi alocăm sub 
formă de cotizaţie să reţinem suma necesară pentru acest lucru.  

Direcţia de Prestări Servicii Timiş a propus suma de 300.000 lei, sumă care ar fi 
necesară pentru acoperirea tuturor cheltuielilor. Nu este neapărat nevoie să fie 300.00 lei 
poate fi o sumă mai mică sau mai mare, însă acest lucru îl vom decide noi într-o şedinţă de 
plen.  

Luând această decizie nimeni nu mai poate spune că cei care sunt la stadion nu şi-
au achitat datoriile către consiliul judeţean, că astfel consiliul judeţean nu mai plăteşte 
cotizaţia fapt care i-ar împiedica să plătească facturile la utilităţi sau pentru întreţinerea 
stadionului.  

Am ţinut să fac aceste precizări pentru că aţi văzut, cei care aţi fost şi în mandatul 
trecut, că deşi am dat banii stadionul tot nu a funcţionat şi tot noi am fost cei care au fost 
criticaţi în presă şi la TV.  

 
Doamna consilier judeţean Oana Gaita 
Dacă tot aţi adus în discuţie această problemă contribuţiei,  vă informez că aveţi din 

partea Comisiei de relaţii interne şi externe trei amendamente, iar unul dintre aceste 
amendamente se referă la acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, ştim despre aceste amendamente. Sunt pregătit să vă răspund dar haideţi să-l 

lăsăm pe domnul secretar să-şi termine ceea ce a avea de spus.  
 Aveţi cuvântul domnule Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş. 

 
Domnule Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş. 
Da,  este vorba despre  amendamentele care nu au implicaţii directe şi care derivă 

din neînţelegerea unor prevederi ale statutului de funcţionare al asociaţiei.  
Referitor la precizările făcute de domnul preşedinte, acestea sunt bune, însă acum 

nu mai discutăm de o societate comercială pentru că în acea societate comercială nu 
aveam nici o calitate. Pentru activităţile care se desfăşurau acolo ei trebuiau să plătească, 
pe de o parte, chirie la consiliul judeţean şi, pe de altă parte, trebuiau să plătească pentru 
serviciile pe care le prestau cei de la Direcţia de Prestări Servicii Timiş. 

Deci, acum avem de a face cu o asociaţie sportivă non profit în care suntem, atât 
consiliul judeţean şi  consiliul local cât şi universitatea. Prin urmare, nu discutăm despre o 
societate comercială. Ca să nu mai existe discuţii am împărţit contribuţia potrivit 
prevederilor din statut în care se spune că această cotizaţie poate să fie, nu doar în 
numerar ci şi în prestaţii în natură sau servicii pe care le realizează membrii asociaţiei.  

Din aceste motive am împărţit cotizaţia şi o parte din ea se regăseşte în serviciile pe 
care noi le prestăm prin Direcţia de Prestări Servicii Timiş.  Prin urmare, nu trebuie să 
amestecăm ce a fost cu ceea ce preconizăm să fie pe viitor.  
 Referitor la art. 4 vă pot spune că s-a stabilit, cum se vor utiliza aceste sume, şi 
anume, potrivit statului,  ele se vor utiliza prin hotărârile care se adoptă de Adunarea 
Generală a Asociaţiei  şi prin deciziile care se vor lua de către Consiliul Director.  
 Pentru a supraveghea modul în care se folosesc aceşti bani şi, ţinând cont de 
amendamentul făcut de către Comisia de urbanism, am propus (vă rog să urmăriţi art. 4 
alin. (2)) următoarele: „Consiliul judeţean Timiş îşi rezervă dreptul de a verifica modul de 
utilizare al sumelor alocate cu titlul de cotizaţie de către auditul public intern din aparatul de 
specialitate.   
 Deci, Comisia de urbanism a făcut un amendament prin care a propus să fie un audit 
anual realizat de către aparatul de specialitate al consiliului judeţean.  
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La alin. 2, teza 1 se spune: „Consiliul director al ACS Poli Timişoara va prezenta 
trimestrial Consiliului judeţean Timiş o informare privind execuţia bugetului.” 

Dumneavoastră aţi observat că la pct. 2 al ordinii de zi am prezentat execuţia 
bugetului judeţului Timiş pe trimestrul II.  De aceea le solicităm, ca trimestrial, să ne 
prezinte o asemenea execuţie a bugetului şi, în mod suplimentar,  vom face un audit 
asupra modului cum se cheltuiesc banii alocaţi de consiliul judeţean.  
 Ca să termin cu amendamentele Comisiei de urbanism, vă pot spune că această 
comisie face un ultim amendament prin care propune elaborarea unui regulament de 
funcţionare care să fie avizat de toate comisiile şi însuşite.  
 Deci, Regulamentul de organizare şi funcţionare se aprobă de către Adunarea 
Generală în care avem şi noi reprezentanţi. Prin urmare, consiliul judeţean nu poate să 
aprobe un regulament de organizare şi funcţionare la o asemenea structură sportivă.  
 

Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vă rog să-mi permiteţi domnule preşedinte să intervin şi să vă spun că propunerea 

era pentru elaborarea unui regulament de funcţionare al activităţii desfăşurate la  Stadionul 
Dan Păltinişanu, care este proprietatea noastră. Acum, vin şi corectez ceea ce am spus şi 
spun „activităţile desfăşurate în cadrul stadionului” . Când spun acest lucru mă refer la 
faptul că atunci când este un meci de fotbal să se ţină o evidenţă a celor care intră, a celor 
care ies, cine face asigurări, cine încasează contravaloarea biletelor etc.  

Deci, trebuie să existe un regulament cu privire la activitatea desfăşurată la stadion, 
pe care să-l aprobăm toţi şi care să fie valabil 4 ani.  Prin urmare, nu mă refer la activitatea 
ONG-ului ci la activitatea care se desfăşoară pe Stadionul Dan Păltinişanu. 

 
Domnule Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş. 
Dacă dumneavoastră aţi corectat, atunci această chestiune nu ţine de această 

hotărâre. Când o să modificăm Regulamentul de Organizare şi Funcţionare al Direcţiei de 
Prestări Servicii Timiş vom putea introduce chestiunile pe care le doriţi. Însă, cât priveşte, 
ceea ce aţi spus dumneavoastră, acest lucru este stabilit în statut, respectiv vânzările de 
bilete constituie venituri la bugetul asociaţiei.  

Prin urmare, nu Direcţia de Prestări Servicii Timiş vinde şi încasează banii pe bilete.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Ar putea face acest lucru doar dacă consiliul judeţean îi dă astfel de atribuţii.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte, împreună am decis  că vom stabili încă de la început nişte 

reguli bine definite care vor guverna 4 ani de zile. Dacă tratăm cu superficialitate şi dacă 
spuneţi că atunci când stabilim regulamentul la Direcţia de Prestări Servicii o să stabilim şi 
prezenţa, contra cost, nu zic ca trebuie să fie gratuit,  consilierilor judeţeni la meciurile de 
fotbal pentru a vedea  cum se desfăşoară activitatea acolo.  

Consider că este nevoie să stabilim câteva reguli, bine definite, pentru administrarea 
acestui stadion.  

Trebuie să înţeleg că atunci când este un meci de fotbal, cei de la Direcţia de 
prestări servicii nu mai au voie să intre pe stadion şi funcţionează după regulamentul 
respectivului ONG sau stabilim un regulament de comun acord.  Noi venim cu o propunere 
către plenul respectivului ONG şi probabil că dânşii vor decide dacă acceptă sau nu 
propunerea noastră.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am înţeles care este dorinţa dumneavoastră, însă dacă aveţi puţină răbdare până la 

sfârşitul prezentărilor tuturor detaliilor, veţi observa că aceasta se regăseşte sub o altă 
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formă, întrucât nu este atribuţia consiliului judeţean să stabilească regulile de participare în 
cadrul asociaţiei  chiar dacă este vorba de administrarea stadionului.  

Prin reprezentanţii pe care-i vom stabili prin vot vom face regulile la ONG. Acum 
facem un cadru general pe care l-am dat pentru activitatea desfăşurată şi pentru folosinţă, 
iar reprezentanţii noştri din AGA şi Comitetul Director vor veni, inclusiv, cu măsurile 
propuse de comisie.  Din acest motiv am rugat-o pe colega noastră d-ra. Oana Gaita, să 
aibă puţină răbdare.  

Deci, atribuţiile vor fi ale Consiliului de Administraţie şi a AGA care vor stabili regulile 
pentru stadion.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Revenind la amendamentele Comisiei de relaţii şi colaborare interne şi externe, vă 

pot spune că primul amendament este cel prin care se propune să se prezinte contribuţia 
fiecărui asociat. Deci, contribuţia fiecărui asociat înseamnă cotizaţia. Dacă vă uitaţi în statut 
la obligaţiile membrilor se prevede obligaţia de a acorda o contribuţie în funcţie de 
posibilităţile financiare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru este prevăzut la cap. V unde veţi găsi răspunsurile, atât  la solicitările din 

comisie, cât şi la solicitările domnului Marcel Mihoc.  
Cine sunt membri şi ce obligaţie au? Membrii asociaţiei sunt membri fondatori, 

membri activi şi membri de onoare.  
Membri fondatori sunt persoanele fizice care au format colectivul de iniţiativă şi aici 

s-a discutat şi despre dreptul meu de a semna sau nu, de a forma colectivul de iniţiativă, de 
a participa la constituirea asociaţiei, de a avea drept de vot deliberativ  şi de fi ales în 
organele de conducere a asociaţiei.  

Membri activi sunt persoanele fizice sau juridice acceptate de membri în asociaţie,  
care şi-au achitat cotizaţia, au drept de vot deliberativ şi pot fi aleşi în organele de 
conducere ale asociaţiei.  Cererea de înscrierea în asociaţie se adresează preşedintelui 
asociaţiei şi se aprobă de către Comitetul director. În cazul respingerii cererii de înscriere, 
decizia Comitetul director va fi comunicată fără motivare persoanei care a formulat cererea.  

Acum va trebui să alegem organele care să ne prezinte informarea legată de modul 
de derulare al activităţii. Prin urmare, vă propun ca pentru următorul plen care va fi în jurul 
datei de 20 septembrie să ni se prezinte  cuantumul cotizaţiei,  modul de administrare al 
terenului şi modul de constituire a dreptului de vot în cadrul asociaţiei.  Trebuie să ştim cât 
plăteşte fiecare cotizaţie şi care este dreptul de vot al consiliului local, al consiliului judeţean 
al universităţii şi al celor trei asociaţi.  Dacă vor rămâne trei sau nu vom stabili în cadrul 
Comitetului director.  

Eu zic că până în la şedinţa consiliului judeţean din luna septembrie dânşii au timp 
suficient să ne poată spună care este statutul şi modul de organizare al asociaţiei.  Noi am 
făcut un statut general aprobat de judecătorie pentru a-l putea depune la federaţie, în caz 
contrar nu ne mai încadram în termenul acordat pentru a putea juca.  

Dânşii, ne vor prezenta, însă, aşa cum am spus, până în septembrie, un statut 
complex din punct de vedere administrativ, cu obligaţiile fiecăruia şi cu modalitatea de vot.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Din nou trebuie să intervin pentru că se pare că nu s-a înţeles exact. Referitor la „..să 

se prezinte contribuţia fiecărui asociat” … vă pot spune că fiecare asociat, potrivit art. 12  lit. 
B b) are obligaţia să asigure cotizaţia în funcţie de posibilităţile financiare.  

Din acest lucru reiese că acea contribuţie este diferenţiată în funcţie de posibilităţile 
financiare ale fiecăruia.  Noi tocmai am discutat că, pentru moment,  avem posibilitatea să 
dăm, pentru perioada până la finele anului 2012,  1 milion de lei. Consiliul municipal 
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Timişoara a aprobat la şedinţa anterioară 4 milioane de lei. Ideea este că această 
contribuţie financiară nu este egală pentru toţi membri şi fiecare membru vine cu o 
contribuţie în funcţie de posibilităţile sale financiare.  Este greu de crezut că Universitatea 
Politehnica Timişoara va putea să contribuie cu o sumă egală cu cea a judeţului Timiş  sau 
a Municipiului Timişoara.  

Vă rog să înţelegeţi că nu ne aflăm într-o societate comercială ci suntem într-o 
asociaţie sportivă non – profit.  Aici membri asociaţi aduc un aport în funcţie de posibilităţi.  

Sigur că se construieşte un buget şi dacă se spune că pentru anul acesta este 
necesară o anumită sumă atunci cei care sunt membri asociaţi spun cu ce sumă pot veni 
fiecare pentru acoperirea bugetului.  Cum judeţul Timiş este membru asociat vine către 
dumneavoastră cu suma respectivă spre aprobare.  Suma respectivă intră în bugetul 
asociaţiei.  

Un alt amendament propune să se precizeze dacă există criterii de performanţă şi 
care sunt acelea.  

Din câte ştiu criteriile de performanţă încă nu s-au stabilit, însă nu au nimic în comun 
cu ceea ce aprobăm acum. Sigur că dacă, la un moment  dat după ce s-au făcut investiţiile 
necesare şi există posibilităţi de performantă, atunci se pot stabili nişte criterii de 
performanţă.  Cei care aveţi tangenţă cu acest fenomen vă puteţi da seama că o echipă cu 
pretenţii nu poate să îşi susţină activitatea, să facă performanţă, să promoveze şi să aibă 
rezultate cu sumele pe care le dă Consiliul judeţean Timiş. Deocamdată mergem pe acest 
lucru. Sigur că pe viitor, repet, în funcţie de modul cum evoluează lucrurile, faţă de banii 
care îi dăm, putem să stabilim nişte criterii de performanţă.  

În final, un alt amendament propune să se precizeze dacă persoanele juridice şi 
persoanele fizice au aceeaşi pondere a votului.  

Referitor la acest lucru,  domnul preşedinte v-a prezentat din statut că există trei 
categorii de membri. Membri fondatori cei care au înfiinţat asociaţia, membri activi cei care 
au intrat, plătesc cotizaţia şi au aceleaşi drepturi ca şi membri fondatori, iar membri 
fondatori au aceleaşi drepturi ca şi noi numai în măsura în care plătesc cotizaţia şi au o 
contribuţie activă.  Nu în ultimul rând sunt membri onorifici care nu au aceste obligaţii dar 
care pe parcurs îşi aduc aportul în cadrul asociaţiei, iar asociaţia spune că li se acordă titlul 
onorific.  

Însă, nefiind o societate comercială în care să se voteze pe baza aportului la 
capitalul social (aici nu avem un  capitalul social şi nu putem spune că, de exemplu, avem 
un aport în capitalul social de 30% şi avem drept de vot 30%), toţi membri asociaţiei au 
drept de vot egal.  Sigur, că şi în acest caz, de exemplu cel care plăteşte 1 leu nu poate 
avea pretenţii să contrazică pe cel care dă 100 lei.  

Deci trebuie să se înţeleagă corect că  este o asociaţie sportivă non  profit şi potrivit 
Legii asociaţiilor şi fundaţiilor nu se poate stabili ca unul să aibă drepturi mai mari decât 
ceilalţi. Cu toate aceste,  de fapt,  cei care dau bani aceia sunt şi cei care  iau şi deciziile. 
Fie vorba între noi, dacă vine o persoană fizică cu pretenţii atunci ea trebuie să plătească. 

Când am discutat modificările, domnul preşedinte a venit cu o idee personală 
agreată  care se regăseşte în Statutul asociaţiei la art. 55 alin. 2) şi care are următorul 
conţinut: „ dacă în final această asociaţie sportivă se transformă într-o societate comercială, 
atunci în societatea comercială care o vom înfiinţa să se ţină cont de aportul financiar pe 
care fiecare l-a adus până la acel moment.  

Prin urmare, deocamdată, fiind o asociaţie sportivă, nu se poate vota în funcţie de 
câţi bani se dau, iar persoanele care sunt acolo îşi dau seama de acest lucru. Chiar şi până 
acum,  ei au venit dar nu au făcut altceva decât ce a spus domnul preşedinte Titu Bojin şi 
domnul primar Nicolae Robu. Cu riscul că mă repet, vă spun că nu se votează ca într-o 
societate comercială.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vreau să vă informez că urmează să primim în luna septembrie modul de 

organizare, dar s-a agreat ca AGA, cea care hotărăşte tot ceea ce se întâmplă acolo, să fie 
formată din Universitatea Politehnica Timişoara, Consiliul judeţean Timiş, Consiliul 
municipal Timişoara şi AC Recaş sau reprezentantul a ceea ce a fost AC Recaş. Astfel, 
înseamnă că sunt 4 persoane.  Comitetul Director este format din 5 persoane dintre care o 
persoană  este reprezentanta consiliului judeţean, una a primăriei, una a universităţii, una a 
AC Recaş şi un reprezentant neutru.  Recaş şi celelalte persoane fizice au acceptat să nu 
existe nici măcar posibilitatea să ia decizii sau să aibă pretenţia la conducere.  

Acesta a fost motivul pentru care am pus acea menţiune. Nu vrem să ne trezim, din 
nou, că după ce plătim ani de zile  sume de bani altora să li se contabilizeze valoarea şi 
creşterea contravalorii aportului propriu prin acţiuni, iar noi rămânem cu cheltuielile.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Doresc să fac încă o precizare. Dacă vă uitaţi la art. 23 alin 1)  din Statut – 

„Adunarea Generală este organul de conducere al Asociaţiei fiind alcătuită din totalitatea 
membrilor activi cu drept de vot şi cotizaţia plătită.”  La alin. 2) se spune că: „persoanele 
juridice participă la lucrările Adunării Generale prin reprezentanţii lor legali sau persoanele 
desemnate de aceştia cu  mandat special.” 

De ce v-am citit acest lucru? Pentru că noi nu trebuie să desemnăm în şedinţa de 
consiliu judeţean cine este reprezentantul nostru în Adunarea Generală pentru că 
reprezentantul nostru în Adunarea Generală,  atât timp cât domnul  Titu Bojin este 
preşedinte, domnia sa în calitate de preşedinte al consiliului judeţean este reprezentantul 
legal şi participă de drept.  Deci,  nu trebuie să facem acum această precizare. 

În plus, dacă se ţine Adunarea Generală şi domnul preşedinte Titu Bojin, 
reprezentant al consiliului judeţean în această adunare, nu poate participa din diverse 
motive atunci, faţă de problemele înscrise pe ordinea de zi, domnia sa poate da un mandat 
special unei persoane pe care o stabileşte dânsul pentru a şti cum să susţină problemele şi 
cum să voteze în Adunarea Generală.  

În ceea ce priveşte Consiliul director, acesta este format din cinci membri. Un 
preşedinte, un vicepreşedinte şi trei membri. Consiliul Director este ales de către Adunarea 
Generală. Dacă preşedintele, ca reprezentat al consiliului judeţean în Adunarea Generală, 
vrea să susţină şi să promoveze pe cineva anume în Consiliul Director nu are nevoie de 
mandatul consiliului judeţean pentru că domnia sa este reprezentantul acestuia în 
Adunarea Generală. Sigur, domnia sa se poate consulta cu reprezentanţii grupurilor politice 
pentru ca propunerile să fie agreate.  

În continuare, voi face referire la cea mai spinoasă problemă. De fapt, dacă mă 
gândesc bine toate problemele au fost spinoase. De ce? Pentru că a trebuit să le facem cu 
o rapiditate maximă şi au fost lucruri ce le-am făcut deşi ele trebuiau făcute într-o altă etapă 
anterioară, alta decât cea în care noi am intervenit să susţinem ceea ce se va realiza.  

În corespondenţa pe care am avut-o cu Asociaţia sportivă am solicitat în mod expres 
să ni se prezinte rezultatele primite de la Federaţia Română de Fotbal în urma solicitărilor 
lor în legătură cu agrearea modificărilor preconizate potrivit Regulamentului FRF. Până în 
acest moment nu avem nici un rezultat în acest sens şi în şedinţele comisiilor de 
specialitate s-a pus problema, ce valoare are hotărârea consiliului judeţean dacă nu există 
acest rezultat.  

Vă spun că această hotărâre, în momentul în care FRF spun că nu se poate 
schimba denumirea, că nu se poate schimba sediul, că nu este de acord cu modificările 
preconizate, atunci nici noi nu vom mai fi de acord să fim membri în această asociaţie 
sportivă, iar dacă nu mai suntem membri nu mai plătim cotizaţie.  

Acestea au fost problemele care s-au ridicat şi în comisiile de specialitate. Dacă mai 
sunt alte întrebări? 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumim domnule secretar pentru precizările făcute. Dacă sunt observaţi cu 

privire la precizările făcute? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Aş dori să-mi spuneţi dacă AS Poli va plăti o chirie la stadion?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, pentru că, aşa cum spunea şi domnul secretar, le-am dat stadionul în folosinţă 

gratuită.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Da, şi cred că ar fi bine să trecem în hotărâre, specificaţia „drept de folosinţă 

gratuită”.  Din câte am observat nu este trecută şi cred că este important să specificăm 
acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acesta este un amendament al domnului consilier judeţean Marin Popescu şi avem 

obligaţia să-l supunem la vot.  
Prin urmare, vă spun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Marin 

Popescu prin care, domnia sa, propune să specifice la art. 2 – cu drept de folosinţă gratuită. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate acest amendament.  
În continuare,  cu privire la drepturile mele pe care le am în Adunarea Generală şi în 

Consiliul Director, aş vrea să reduc aceste drepturi pe care le am în plus faţă de 
dumneavoastră şi vă supun la vot spre aprobare: 

1.  aderarea judeţului Timiş prin Consiliul judeţean Timiş la ACS Poli – club sportiv 
de drept privat şi persoană juridică non profit fără scop lucrativ, în condiţiile Statutului ACS 
Poli Timişoara actualizat, prevăzut în anexa care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Cer permisiunea să dau citire amendamentelor aşa cum le-am propus, pe articole.  
Prin urmare, la art. 1 – Se aderarea judeţului Timiş prin Consiliul judeţean Timiş la 

ACS Poli – club sportiv de drept privat şi persoană juridică non profit fără scop lucrativ, în 
condiţiile Statutului ACS Poli Timişoara actualizat, prevăzut în anexa care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre.   

Imi cer scuze, însă aici nu este trecut ceea ce aţi prevăzut dumneavoastră, respectiv 
faptul că aţi propus „…în condiţiile Statului ACS Poli Timişoara actualizat, autentificat şi 
semnificat de către preşedintele consiliului judeţean, prevăzut în …”.  

Comisia de administraţie a făcut această propunere şi aş vrea să ştiu dacă menţin 
acest lucru.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Nu, retragem ceea ce am spus. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, vă supun la vot, art. 1 în forma în care a fost prezentat de domnul 

secretar.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat art. 1 în unanimitate.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
În continuare, voi da citire art. 2, în vederea supunerii spre aprobare. 
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Art. 2 – Se aprobă darea în administrare a Stadionului „Dan Păltinişanu”  Timişoara 
către Direcţia de Prestări Servicii Timiş cu drept de folosinţă gratuită a stadionului de către 
ASC Poli Timişoara pe termen de 1 an. Prelungirea termenului de folosinţă se face cu 
aprobarea Consiliului judeţean Timiş la solicitarea ACS Poli Timişoara transmisă cu cel 
puţin 30 de zile înainte de expirarea termenului folosinţei stadionului.  

Conţinutul acestui articol este aşa cum aţi propus dumneavoastră la comisie.  
Art. 2 are două aliniate. Nu cred că este nevoie să citesc şi alin. 2) întrucât acesta 

rămâne neschimbat.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu este nevoie să citiţi şi alin. 2) dacă acesta rămâne neschimbat.  
Referitor la alin. 1 al art. 2, consideraţi că este bine să mergem pe 1 an de zile sau 

doriţi să mergem pe un termen de 4 ani cu solicitare anuală pentru folosinţa terenului, fapt 
ce demonstrează că echipa funcţionează.  

Deci, din câte înţeleg dumneavoastră doriţi ca termenul să fie 4 ani cu solicitare 
anuală pentru folosinţa gratuită a terenului.  Dacă lăsăm termen de 1 an ne trezim iarăşi în 
situaţia că trebuie să facem de fiecare dată şedinţă extraordinară, că ne trebuie de azi pe 
mâine  pentru înscriere, că nu e valabil contractul etc.   

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Deci, cum rămâne? Aşa cum l-am citit eu sau cum? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu,  termenul  va  fi  pe 4 ani cu solicitarea anuală a clubului. Acum  aprobăm  

pentru 4 ani. 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Atunci stabilim foarte clar că va fi  pe termen de 4 ani.  Noi hotărâm perioada, 

indiferent că aceasta este pentru 2, 4 sau mai mulţi ani şi tot aşa, tot noi suntem aceia care 
hotărâm, dacă nu ne mai convine să retragem după o anumită perioadă.  

În aceste condiţii, dacă dumneavoastră hotărâţi, trecem termenul de 4 ani şi nu mai 
cerem nimic, iar atunci când dorim îl putem retrage.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii vă supun la vot propunerea de modificare a termenului de la 1 an la 

4 ani.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate propunerea.  
Supun la vot art. 2 alin. 1) cu privire la atribuirea stadionului în condiţiile stipulate pe 

o perioadă de 4 ani Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate art. 2 alin. 1).  
Vă supun la vot art. 2 în totalitatea sa.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate art. 2 din proiectul de hotărâre.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
La art. 3 nu au fost făcute amendamente şi se poate vota aşa cum este trecut în 

proiectul de hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, cu rugămintea că cele 300 mii lei din contul Direcţiei de Prestări Servicii Timiş şi 

cele 700 mii lei din contul ACS Poli Timişoara pot fi mai mici sau mai mari în funcţie de 
cheltuielile noastre aprobate şi prezentate  de  AGA şi Comitetul Director .  
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Supun la vot suma de 1 milion de lei, defalcată în 300 mii şi 700 mii lei, cu precizarea 
că în cadrul acestei sume AGA şi Comitetul Director să poată stabili  separat cheltuielile pe 
cele două puncte.  

Anual stabilim cotizaţia prin buget.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate cotizaţia de 1 milion lei pentru anul 

2012.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Art. 4 nu are decât o modificare la alineatul (2) pe bază de amendament, unde la 

teza a doua se spune: „ Consiliul judeţean Timiş îşi rezervă dreptul de-a verifica modul de 
utilizare a sumelor alocate cu titlu de cotizaţie de către auditul public intern din aparatul de 
specialitate.” 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă supun la vot amendamentul citit de domnul secretar şi făcut la propunerea 

comisiei.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul.  
Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot art. 4 în totalitatea lui.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate art. 4 din proiectul de hotărâre.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
În aceste condiţii şi dat fiind faptul că nu avem nici un semnal de la FRF credeţi că 

este necesar să introducem un articol suplimentar, la care m-am gândit şi al cărui conţinut 
aş vrea să-i dau citire cu permisiunea dumneavoastră.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Haideţi să-l lăsăm pentru plenul următor. Până atunci avem timp să-l pregătim mai 

bine, inclusiv cu bugetul şi cu membrii în Adunarea Generală şi Comitetul Director.  
Deşi nu este inclus în proiectul de hotărâre şi ca să fiu corect în ceea ce am făcut 

împreună până acum pe această temă, vă propun ca în cadrul Adunării Generale în locul 
meu să fie, cu mandat special şi cu drepturi depline, ca reprezentat al consiliului judeţean, 
domnul consilier judeţean Marcel Mihoc. Propun acest lucru şi sper să fiţi de acord pentru 
că nu vreau ca eu să am drepturi depline în acest sens.  

Consiliu judeţean Timiş a aprobat cu o abţinere,  din partea domnului consilier 
judeţean Marcel Mihoc,  propunerea ca domnul Marcel Mihoc să fie reprezentatul consiliului 
judeţean în AGA.  

De asemenea, vă propun ca reprezentant în Consiliul Director să fie domnul 
vicepreşedinte Călin Dobra.  Domnia sa are afinităţi sportive şi consider că ne poate 
reprezenta în Consiliul Director al asociaţiei.  

Supun la vot această propunere.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu o abţinere din partea 

domnului vicepreşedinte Călin Dobra.  
Prin votul dumneavoastră cei doi colegi sunt împuterniciţi să reprezinte, cu drepturi 

depline, consiliul judeţean în AGA şi Consiliul Director al asociaţiei.  Sigur, că îmi rămâne 
dreptul să-i trag de mânecă dacă e cazul sau să-i revoc fără ca să fie nevoie de hotărârea 
consiliului judeţean.   

 
Având în vedere că toate amendamentele au fost aprobate, vă supun la vot întregul 

proiect de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
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Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de 
valabilitate a  Planului de Amenajare a Teritoriului Judeţean Timiş 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism. În cadrul Comisiei pentru 

administraţie publică s-a propus ca termenul de prelungire să nu fie 30.09.2014, ci 
30.09.2013. Rog colegii din Comisia pentru administraţie să-şi susţină propunerea.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, am propus prelungirea până la 30.9.2013 pentru 

că atunci expiră termenul în care cele două societăţi, care lucrează la acest plan, trebuie să 
depună documentaţia.  Cred că prelungirea până în 2014 ar fi o chestiune de genul „ştim că 
nu-l fac”. Cred, de asemenea, că trebuie să le transmitem mesajul nostru din care ei trebuie 
să înţeleagă că trebuie să fie serioşi şi să respecte termenul.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Supun la vot amendamentul Comisiei de administraţie. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate amendamentul. 
Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 

 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

„Programului de transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.07.2008 – 30.04.2013” 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 

urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 
Punctul nr. 9 - Proiect privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 

efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate unui operator de 
transport rutier 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 
urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 
Punctul nr. 10 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia de 

urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 

 
Punctul nr. 11 -  Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă 
– Canal Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică, Comisia de 

urbanism şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 

 
Punctul nr.  12 - Proiect  de  hotărâre  privind desemnarea reprezentantului 

Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Deşeuri Timiş 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost favorabil de Comisia pentru administraţie publică, Comisia de 

urbanism şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Domnule preşedinte, cred că ar trebui să nominalizăm persoana care va fi 

desemnată ca reprezentant, atât la punctul 11 cât şi la acest punct.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da,  aveţi dreptate. Deci, la punctul 11 – reprezentantul judeţului Timiş în Adunarea 

Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Apă – Canal Timiş voi fi eu. 
La punctul 12 reprezentantul Judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş va fi domnul vicepreşedinte Dobra Călin.  
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat  proiectul de hotărâre cu o abţinere din partea 

domnului vicepreşedinte Călin Dobra.  
 

 
Punctul nr.  13 - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Judeţean Timiş în Colegiul director al Direcţiei de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 

Comisia pentru administraţie care au formulat si următoarele propuneri: Dl. Liviu Borha, 
Dna Crăciunescu Gabriela şi Dna Gavriliţă Bianca. 

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22  voturi  „pentru” , zero 
voturi  „împotrivă”  şi 8 abţineri din partea reprezentanţilor grupului PD-L.  
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Punctul nr.  14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din 
Palatul Administrativ 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică. 
Vreau să vă informez că este vorba despre spaţiul de la bufet şi spaţiul de la intrare 

care tot pentru bufet este. Având în vedere că prin lege ni s-a interzis alocarea spaţiului 
către sindicat, dăm drumul la licitaţie, astfel încât spaţiul să nu fie închis şi bufetul să poată 
funcţiona în continuare.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  

Contractul a expirat?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Da, contractul a expirat la 01 august 2012.  Contractul a fost încheiat cu sindicat, 

însă prin lege nu mai putem da spaţiul sindicatului şi atunci suntem obligaţi să-l scoatem 
noi la licitaţie. Dacă dumneavoastră consideraţi că nu trebuie să-l mai scoatem atunci aşa 
facem.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Nu este vorba că nu avem voie să dăm spaţiul la sindicat. Vă rog să nu înţelegeţi 

greşit.  Însă, spaţiile care le dăm la sindicat nu se mai pot închiria sau subînchiria pentru 
alte activităţi decât cele sindicale.  

În aceste condiţii, sindicatul a dat tot spaţiul pentru ceea ce dumneavoastră ştiţi că 
reprezintă acum, anume bufetul din incinta instituţiei, iar acest lucru nu se mai poate face, 
în viitor, prin sindicat.   

Noi ar fi trebuit să reziliem contractul de mai mult timp, însă oamenii care au venit 
aici au fost de bună credinţă şi am considerat că este bine să aşteptăm să se împlinească 
termenul.   

Acest termen s-a împlinit şi dacă se doreşte ca în incintă să avem bufet sau 
restaurant trebuie să organizăm o licitaţie pentru atribuirea acestui spaţiu.  Licitaţia se va 
face doar în condiţiile legii. În proiectul de hotărâre este prevăzut faptul că închirierea se 
face prin licitaţie publică în condiţiile stabilite prin dispoziţia preşedintelui potrivit legii.  

Deci, prin dispoziţia preşedintelui trebuie să se stabilească caietul de sarcini, 
condiţiile de participare etc.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Având precizările făcute de domnul secretar vă supun  la vot proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  

 Solicităm o pauză de consultări.  Aceasta este procedura  şi vă rog să ne acordaţi o 
pauză pentru consultări.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Pauza de consultări s-a terminat. Rog pe domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
să ia cuvântul.  
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 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, referitor la punctul asupra căruia am discutat, în proiectul de 

hotărâre apare că se propune revocarea proiectului de hotărâre al consiliului judeţean.  
Deci, revocarea nu este acelaşi lucru cu expirarea termenului despre care am 

discutat la început.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Rog pe domnul secretar să ia cuvântul şi să vă explice din nou.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 

 Prin hotărârea consiliului judeţean am dat sindicatului spaţiul în folosinţă gratuită, iar 
sindicatul a încheiat un contract de închiriere cu o firmă care a administrat bufetul. Deci, noi 
am dat în folosinţă sindicatului şi sindicatul a fost cel care a încheiat un contract cu o firmă 
care îşi desfăşoară activitatea acolo. 
 Acel contract încheiat între sindicat şi firma care a gestionat bufetul a expirat la 01 
august 2012.  Nu asta ar fi fost problema, însă la momentul 2007 când am dat în folosinţă 
spaţiul sindicatului nu apăruseră noile reglementări la legea sindicatului potrivit cărora 
spaţiile care sunt date în folosinţă nu au voie să fie folosite cu altă destinaţie.  
 După ce au apărut aceste modificări, pentru că cei care au gestionat bufetul nu au 
nici o vină că s-a modificat legea sindicatului, ne-au întrebat ce fac ei  în această situaţie. 
Din acest motiv am spus că e bine să-i lăsăm până expiră contractul cu sindicatul.  Cum 
acest lucru s-a întâmplat la 01 august 2012 am spus că trebuie să revocăm hotărârea prin 
care am dat spaţiul sindicatului şi astfel, spaţiul care revine cu toate atributele la consiliul 
judeţean îl scoatem la licitaţie.  
 Aceasta a fost ideea. Trebuie să se înţeleagă că nu am dat prin hotărâre spaţiul 
către un agent economic ci sindicatului este acela care, la rândul său, a făcut un contract 
cu firma respectivă.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

Mulţumim domnului secretar pentru precizările făcute. Acum am înţeles despre ce 
este vorba.  

 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

 În aceste condiţii, supun, din nou , la vot  proiectul de hotărâre. 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 
 
 Punctul nr. 15  -  Proiect de hotărâre privind stabilirea preţurilor medii ale unor 
produse agricole pentru anul fiscal 2012 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie şi cu amendamente 

de către Comisia economică. 
Rog preşedintele Comisiei economice să susţină amendamentele. 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Comisia economică a făcut un amendament care cuprinde mai multe propuneri, 

astfel:  
- propunem să fie introdusă rapiţa pe lista produselor agricole la preţul de 2,2 lei/kg 
- propunem ca la pct. 12 de pe listă să se facă defalcarea poziţia – Carne ovină  în -

carne ovină tineret  la preţul de 8 lei/kg şi carne ovine adulte la preţul de 4 lei/kg.  
Aceste propuneri au fost votate cu 6 voturi “pentru” şi 1 vot “împotrivă.  
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Sigur că în Comisia economică am venit cu câteva propuneri, dat fiind faptul că la 

produsele agricole lucrurile evoluează ca şi preţurile de la o luna la alta şi datorită faptului 
că anul agricol este un an mai slab cu 30- 40% faţă de anii precedenţi, iar în aceste condiţii,  
la o criză de produse preţurile nu mai sunt aceleaşi ca în anii trecuţi.  

Preţurile din listă sunt preţurile care au fost şi în anii trecuţi. Sunt preţuri de  lan la 
data la care s-a recoltat producţia de grâu. Pentru ca să vă daţi seama care sunt 
diferenţele, vă pot spune că dacă acum o lună şi jumătate preţul la grâu a fost de 0,72 
lei/kg, acum preţul pe piaţă este de 1 – 1,2 lei/kg. Deci, este  o diferenţă de 30 – 40%  în 
condiţiile în care şi aşa produsele agricole nu sunt fiscalizate şi preţurile nu vor scade în 
perioada următoare.   Ba mai mult ,ele vor creşte până în luna iulie 2013 şi vor ajunge 
dublu faţă de ce am aprobat noi.  

Faţă de ceea ce am aprobat în Comisia economică vom stimula evaziunea fiscală şi 
nu cred că este cazul ca acest lucru să-l facem prin plenul consiliului judeţean.  

Fac referire la grâu pentru că acesta are cea mai mare pondere. Nu mai vorbesc de 
orz  cu 0,46 lei/kg lucru care pare imposibil şi o să vedeţi că preţurile vor fi chiar duble. Noi 
am propus 0,80 lei /kg şi cred că este un preţ rezonabil. Vă rog să vă informaţi cât sunt 
preţurile pe piaţa agricolă. Acest lucru se întâmplă şi la orzoaică unde de la 0,78 lei/kg s-a 
făcut 0,84 lei/kg.   

Porumbul, afectat şi el foarte mult de seceta din această vară, l-am propus la 0,70 
lei/kg deşi şi la acest produs agricol producţia este foarte afectată cu până la 40%. Din 
acest motiv l-am propus să mergem până la 0,85 -  0,9 lei/kg.  

Să ştiţi că în ceea ce mă priveşte m-am consultat cu specialiştii din domeniu, inclusiv 
cu specialiştii din domeniu agriculturii  din cadrul consiliului judeţean care pot să confirme 
acest lucru. Eu nu le-am propus de capul meu şi dacă vom trece peste aceste propuneri 
consider că acest lucru va afecta foarte mult bugetul statului, dar mai ales relaţia dintre 
arendaş şi arendator.  

Aceste preţuri sunt folosite de Direcţia Finanţelor Publice în stabilirea taxelor şi 
impozitelor de 16% /produs, în sensul că, cei care fac schimburi şi arendează terenul pe 
produs vor fi transformate în lei la un moment dat, iar ca şi preţ orientativ este preţul pe 
care noi îl aprobăm prin acest raport al consiliului judeţean.  

Consider că la această lucrare să participe şi alţi specialişti în domeniu şi să aducem 
la zi preţurile care sunt propuse în Comisia economică.  

Este o propunere oportună şi le mulţumesc pentru aprobare colegilor din Comisia 
economică în legătură cu defalcarea ovinelor în ovine tineret şi ovine adult, cu introducerea 
rapiţei în circuitul agricol, acesta fiind un produs foarte căutat pe piaţă şi care a cam fost 
ocolit în ultima vreme.  

Vă propun, domnule preşedinte, să revenim asupra acestor preţuri în şedinţa de plen 
viitoare, în condiţiile în care ele pot fi discutate cu specialişti în domeniu pentru că nu pot să 
cred că orzul poate să treacă cu o,46 lei/kg.  

 
Domnul consilier judeţean Aurel Lăzureanu 
Cu tot respectul faţă de domnul director Lelescu, trebuie să vă spun că preţul 

produselor au fost stabilite de către specialiştii de la Direcţia Agricolă atunci când domnia 
sa era încă director.  

De asemenea, noi am ţinut cont de propunerea domnului director Lelescu referitor la 
rapiţă, deşi nu există nici un hectar de rapiţă pentru că toată producţia a fost calamitată. Am 
ţinut cont şi de carnea de ovină, de bovină,  precum şi de toate propunerile făcute de 
domnia sa.  

Sigur că nu putem fi de acord să mărim aceste preţuri şi Comisia economică a 
analizat fiecare produs în parte. În condiţiile în care producţia la grâu, din judeţul Timiş, este 
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mai mică cu 30% faţă de anul trecut, iar producţia pentru culturile înfiinţate în primăvară, 
porumb, soia, floarea soarelui, sunt calamitate într-un procent de 40% - 70% , ba chiar sunt 
suprafeţe în judeţul Timiş calamitate în procent de 100%,  noi să venim acum să mărim 
preţurile ar fi  în defavoarea ţăranului, a producătorului agricol.  

În luna decembrie s-a elaborat o hotărâre a Guvernului Boc şi nimeni nu a aflat de 
aceasta decât acum când s-a început vânzarea la grâu. Prin acea hotărâre se prevedea ca 
pe lângă cei 2% pe care producătorul agricol îi plătea la stat pentru veniturile realizate a 
mai intervenit şi procentul de 5,5% pentru sănătate.  

Afirmaţiile pe care le fac nu sunt doar în  calitate de consilier judeţean ci şi în 
calitatea de preşedintele Clubului specialiştilor agricoli  al judeţului Timiş din 1996, ales de 
toate partidele din acea vreme.  Mulţi oameni vin şi ne cer explicaţii pentru că lucrăm în 
agricultură, aşa cum de fapt,  a lucrat şi domnul Lelescu şi îl respect în mod deosebit pentru 
că timp de 4 ani, domnia sa a fost directorul Direcţiei Agricole a judeţului Timiş, este 
specialist în acest domeniu fiind medic veterinar.  

Nu putem accepta să venim acum ca pe lângă cei 2% şi cei 5,5% să mărim aceste 
preţuri ca ţăranul să plătească un impozit şi mai mare. Acum ne doare pe noi ce se 
întâmplă cu bugetul României. Haideţi că destul a fost bătut de soartă ţăranul român înainte 
de 1989 şi nu e cazul să fie mai fie „bătut” de noi când a avut deja un an atât de greu din 
cauza calamităţilor.  

Rog membri consiliului judeţean să aprobăm cifrele pe care le-am susţinut şi 
aprobat, într-un procent destul de mare în Comisia economică conform propunerilor făcute 
de Direcţia Agricolă Timiş, al cărui director era domnul Tiberiu Lelescu. Ştim foarte bine că 
la Direcţia Agricolă sunt cei mai buni specialişti.  

Sunt profesor universitar, lucrez în agricultură de 40  ani şi îmi dau seama că este 
foarte grav ceea ce se întâmplă, oamenii sunt foarte supăraţi de ce se întâmplă în 
agricultură independent de voinţa lor. Nu cred că este bine să veni şi noi să le mărim 
preţurile ca ei să fie şi mai mult împovăraţi şi ele să fie recepţionate la bugetul de stat.  

Agricultura nu depinde numai de om ci ea depinde, în mare măsură, de condiţiile 
naturale.  Din acest motiv şi pentru că am ţinut cont de propunerile domnului consilier 
judeţean Tiberiu Lelescu la anumite produse, dar nu putem să fim de acord  la produsele 
de bază când acestea au fost calamitate în procentele pe care vi le-am spus.  

Nu le putem da preţuri pe care ei nu le pot suporta. E adevărat că preţurile au mai 
crescut.  Ţăranul român nu îşi acoperă toate cheltuielile făcute pentru că au crescut 
preţurile la motorină, la îngrăşăminte, la erbicid etc. chiar şi de 10 ori mai mult decât au fost 
înainte de 1989.  

Prin urmare, rămâne la latitudinea dumneavoastră, supunem la vot, dar eu nu pot fi 
de acord cu preţurile care vin să distrugă producătorii români, şi aşa îmbătrâniţi şi cu o viaţă 
din ce în ce mai grea.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Vă rog să-mi permiteţi să spun că preţurile au fost stabilite acum două luni de zile, 

însă evoluţia preţurilor este în creştere datorită acestor producţii.  Noi nu facem referire la 
producţia mai mică obţinută în acest an ci doar la preţuri. 

 Este fals prezentată situaţia prin care se spune că ţăranii sunt cei care au de pierdut 
pentru că de fapt, impozitul pe aceste produse îl plătesc arendatorii care sunt oameni cu 
potenţial economic destul de mare.  

Nu am nimic împotriva faptului că ţăranii obţin producţii în funcţie de cât de darnică 
este natura cu ei sau de cât  de cât de mult reuşesc să - şi  întreţină culturile, numai că 
mergând pe această teorie, de a nu fiscaliza agricultura, pierderea o înregistrează Statul 
Român, iar el  îşi doreşte să aducă venituri la bugetul de stat chiar şi din agricultură.  

În ceea ce priveşte hotărârea Guvernului Emil Boc, aveţi posibilitatea să o anulaţi. 
Aşa cum aţi anulat atâtea hotărâri o puteţi anula şi pe aceasta.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Haideţi să nu intrăm în politică! Vă rog să rămânem la subiectul din discuţie.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Nici eu nu îmi doresc să intru în politică, dar văd că vreţi să ne provocaţi. Domnul 

Boc este primarul Clujului, nu cred ca are rost să-l aducem în discuţie.  Alţii sunt cei care 
dau legi sau revocă legi.  

Mi se pare o utopie ca orzul să fie cu 0,46 lei /kg şi de aceea eu cred că voi vota 
împotriva acestei hotărâri. Propunerile sunt făcute acum două luni şi nu mai sunt de 
actualitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Eu cred că veţi vota „pentru”. Sunt propunerile dumneavoastră şi cred că veţi fi de 

acord cu ele. Deci, să le luăm în discuţie pe fiecare în parte.  
Supun la vot primul amendament privind  propunerea pentru introducerea rapiţei la 

preţul stabilit de dumneavoastră.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate primul amendament.  
Vă supun la vot cel de-al doilea amendament prin care se propune să fie defalcată 

carnea de ovine în ovine tineret  la 8 lei/kg şi ovine adult la 4 lei/kg.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate şi cel de-al doilea amendament.  
În continuare, vă propun să fim de acord cu majorarea propusă de domnul Tiberiu 

Lelescu, respectiv orzul să fie la acelaşi preţ cu orzoaica ,  de la 0,46 lei/kg la o,72 lei/kg.  
Vă supun la vot propunerea prin care se majorează preţul la orz de la 0,46 lei/kg la 

0,72 lei/kg.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate această propunere.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Vă rog să fiţi de acord cu o majorare măcar până la 0,75 lei/kg. Nu pot accepta preţul 

de 0,72 lei/kg. E prea puţin.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Bun, vă supun la vot propunerea domnului consilier judeţean Tiberiu Lelescu prin 

care domnia sa solicită ca preţul la orz să fie 0,75 lei/kg.  
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Înainte de a supune la vot întregul proiect de hotărâre vă rog să fiţi de acord ca 

preţul la porumb să fie de 0,75 lei/kg aşa cum este şi preţul la grâu.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat această propunere cu 5 voturi „împotrivă” din 

partea domnilor consilieri judeţeni  Bologa Gheroghe, Lăzureanu Aurel, Tiuch Cătălin,  
Stancu  Traian şi Juravle Petru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii, vă supun la vot întregul proiect de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre  
 

 
Punctul nr. 16  -  Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului 

judeţean 691 la km7+688 de către SC „Electro Bencons” SRL Timişoara 
 
 
 



 23

Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism. 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Este vorba despre traversarea unui drum judeţean şi cum noi suntem proprietarii 

trebuie să ne dăm acceptul în acest sens. Ei vor achita taxa în baza documentului aprobat 
de Comisia de urbanism. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt alte discuţii? 
Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate proiectul de hotărâre.  
 
 

Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
Polul de creştere Timişoara.  

Proiectul a fost avizat de comisiile de specialitate, însă doresc să propun în această 
calitate pe domnul Lăzureanu Aurel.  

 
Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
Aş vrea să vă rog să ţineţi cont de faptul că în Consiliul judeţean Timiş sunt 

reprezentanţii mai multor partide politice. Din acest motiv, vă rog ca pentru următoarele 
numiri ai consilierilor judeţeni în Adunările Generale ale diverselor instituţii să ţineţi cont, pe 
lângă ceilalţi  reprezentanţii ai partidelor politice şi de reprezentanţii grupului PDL.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vă promit că voi ţine cont de observaţia dumneavoastră. Aici este vorba despre 

mandate care erau reprezentate de preşedintele consiliului judeţean şi eu am considerat că 
este bine să dau aceste mandate către alţi colegi, chiar dacă înclin, şi recunosc, că ţin să le 
dau colegilor din USL.  

Supun la vot desemnarea domnului consilier judeţean Lăzureanu Aurel ca 
reprezentant al judeţului Timiş în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Pol de creştere Timişoara.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat în unanimitate această propunere.  
 
 
Punctul nr.  18 -  Diverse 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Înainte de a vă da cuvântul aş vrea să fac câteva precizări.  
În primul rând, am hotărât deja în Adunarea Generală de la ASC Poli Timişoara că 

nu vor mai exista legitimaţii gratuite pentru intrarea pe stadion şi fiecare dintre noi îşi va 
plăti biletul.  Aveţi posibilitatea şi prioritatea  să optaţi pentru plata uneia dintre variantele de 
legitimaţii ce vor fi pentru intrarea pe stadion.   

Se exclude intrarea gratuită pe stadion.  
În al doilea rând, vă informez că  nu trebuie să mai solicitaţi în plus reviste ale 

consiliului judeţean, respectiv Agenda Consiliului judeţean Timiş pe care o aveţi şi 
dumneavoastră astăzi în faţă.  

Am redus bugetul revistei cu 40% şi vor fi mai puţine exemplare. Agenda va fi în 
sistem electronic pe site-ul consiliului judeţean şi va putea fi urmărită acolo.  
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
În legătură cu Poli, vă mulţumesc pentru transparenţa şi corectitudinea de care aţi 

dat dovadă şi vă rog să aveţi încredere că nu voi lua nici o decizie fără să mă consult cu 
dumneavoastră.  

De asemenea, pentru buna funcţionare a consiliului judeţean, vă propun ca pentru 
plenul din  luna septembrie, să stabilim o comisie pentru modificarea regulamentului de 
organizare şi funcţionare.  

Ştiţi că la fiecare început de mandat s-au făcut tot felul de comisii şi din acest motiv 
vă solicit să constituim o comisie care pe perioada celor 4 ani să se ocupe de modificarea 
regulamentului de organizare şi funcţionare al consiliului judeţean şi al comisiilor de 
specialitate.  

Referitor la Comisia tehnică din subordinea arhitectului şef aceasta trebuie  
reactualizată şi votată pentru 4 ani de zile.  

Comisia ATOP – 6 consilieri judeţeni plus 3 reprezentanţi ai societăţii civile, 
inspectoratul de poliţie şi inspectoratul de jandarmi. De asemenea, tot pentru şedinţa de 
plen din luna septembrie propun să venim fiecare cu o propunere şi să luăm în final o 
decizie în acest sens.  

Totodată, tot pentru luna septembrie aş dori o listă cu toţi reprezentanţii consiliului 
judeţean în Consiliile de Administraţie şi AGA  la toate societăţile la care suntem acţionari, 
precum şi rapoartele de activitate pe ultimul an şi probabil în urma acestor rapoarte să 
punem aţii care să fie dintre noi, respectiv să fie un punct zero din care să pornim.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, aţi promis la un moment dat că echipa ACS Poli Timişoara, 

care va intra să joace pe stadionul Dan Păltinişanu în locul lui Poli,  va fi în cel mult doi ani 
de zile în Cupele Europene.  Vă mai menţineţi această promisiune acum după ce v-aţi 
retras din toate funcţiile de conducere ale acestei asociaţii? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Vreau să vă spun în mod neoficial, acum după ce aţi auzit că potrivit statutului 

performanţele se vor impune de către AGA şi Consiliul Director, că personal îmi doresc 
chiar de anul viitor să jucăm în Cupele europene.  

Cu toate acestea, pentru anul viitor obiectivul nostru este promovarea în Divizia 
naţională şi vom  reuşi acest lucru dacă vom avea sprijin din punct de vedere financiar.  
Fotbalul implică mulţi bani. Prin actul meu de colegialitate şi transparenţă nu am vrut să fug 
de responsabilităţi, pentru că tot eu voi fi cel care va avea ultimul cuvânt şi vă promit că voi 
luat toate hotărârile necesare prioritate pentru club, cum ar fi promovarea şi suplimentarea 
sumelor de bani.  

În plus, sper că dacă anul viitor vom intra în Divizia naţională atunci îmi doresc ca în 
2014 să jucăm în Cupele Europene.   

Am mai promis şi sper că este clar pentru toată lumea că atâta timp cât sunt 
preşedintele consiliului judeţean şi dumneavoastră consilieri judeţeni ne vom  înţelegem, iar 
în acest sens aş vrea să-l rog pe domnul secretar, ca pentru şedinţa viitoare,  să se 
consulte din punct de vedere juridic şi să găsească soluţia, pe care o vom comunica şi 
consiliului local, astfel încât pe toată durata mandatului nostru să nu se poată, indiferent de 
transformările care vor fi (societate comercială sau altă formă) ca noi şi primăria să avem 
mai puţin de 51% din acţiuni, evitând astfel tot felul de speculaţii.  

Deci, vă rog ca până la şedinţa viitoare să găsim împreună formula optimă, de 
deschidere a asociaţiei astfel încât cei care doresc să poată participa cu bani la clubul 
sportiv.  
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Aceste lucruri, vă rog domnule secretar,  să ne spuneţi data viitoare dacă le putem 
trece doar ca informări către AGA şi Comitetul Director, sau dacă le putem stabili concret, 
pentru următorii 4 ani.   

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Asociaţia este deschisă şi oricine doreşte poate înscrie în asociaţie. Nu noi trebuie 

să hotărâm cine intră în asociaţie.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, ideea era că dacă se stabileşte în mod oficial deschiderea sub o anumită formă 

şi participarea cu bani, atunci aceasta trebuie să fi făcută public împreună cu toate detaliile. 
Din acest motiv am dat ca termen până la plenul din luna septembrie, astfel încât, noi să 
putem decide dacă consiliul judeţean are vreo implicare  să dăm sau nu o hotărâre sau să 
facem recomandări, aşa cum spunea şi domnul Tiberiu Lelescu, referitor la performanţă şi 
posibilitatea de a juca atât în Divizia A, cât şi în Cupele europene.  

Pentru intrarea în Divizia A, ei au, neoficial, trasat deja  acest obiectiv şi sperăm că 
vom discuta şi despre posibilităţile financiare pentru a juca în Cupele europene.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Mă bucur că aţi redus cheltuielile la bugetul Agendei CJT dar cu această pagină se 

intră în parcarea consiliului judeţean. Observ, din păcate, că nu mă regăsesc în paginile 
acesteia şi, în acest sens pot fi invocate multe motive (ex. cum că nu am trimis poza, etc).  

Dar, dacă într-adevăr se dorea se putea lua o poză de pe net.  
Domnul de la parcare identifica consilierii judeţeni după poza din paginile agendei. 

Cum poza mea nu se regăseşte acolo mi-a spus că nu mă recunoaşte ca fiind consilier 
judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cred că este o neînţelegere  sau probabil că dumneavoastră nu v-aţi ridicat 

legitimaţia.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Nu asta este problema ci faptul că nu mă regăseam pe lista consilierilor judeţeni din 

acest newsletter.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am să dau dispoziţie să vă facă o pagină separată pentru dumneavoastră.  Rog 

colegii să verifice şi să rectifice această problemă.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
În calitate de preşedinte al Comisiei de urbanism am o notă de fundamentare privind 

necesitatea ocupării unor locuri vacante în cadrul  Instituţiei arhitectului şef. Întrucât 
această instituţie este aducătoare de profit la consiliul judeţean, oamenii sunt slab  plătiţi şi 
avem foarte multe locuri vacante, vă rog să vă uitaţi peste această notă şi să găsiţi soluţia 
legală pentru angajarea unor noi persoane în cadrul acesteia.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu tocmai am anunţat că voi reduce schema cu 10%.  
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aici este redusă cu 20%.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Atunci vom reveni asupra acestei probleme.  
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 

închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
                   Titu  BOJIN                                      Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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